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SLAVNOSTNI GOST: predsednik RS Borut Pahor

Občinski svet Občine Vran-
sko se je 11. aprila sestal na 
17. redni seji. Na začetku seje 
so svetnice in svetniki posta-
vili županu nekaj vprašanj, 
nato pa so se seznanili s po-
ročili o poslovanju javnih za-
vodov, katerih ustanoviteljica 
ali soustanoviteljica ja Obči-
na Vransko. 

Po besedah župana Franca 
Sušnika so zadovoljni z delo-
vanjem UPI – ljudske univerze 
Žalec, Medobčinske splošne 
knjižnice Žalec oziroma Ob-
činske knjižnice Vransko, Glas-
bene šole Risto Savin Žalec, II. 
osnovne šole Žalec, Osnovne 
šole Vransko - Tabor, Zdra-
vstvenega doma Žalec in Zavo-
da za kulturo, turizem in šport 
Vransko. Sodelovanje z vsemi 
zavodi je dobro, težave pa re-
šujejo skupaj. Vodja občinske 
knjižnice Valerija Jerman je 
opozorila, da je prostorska 
stiska v občinski knjižnici vse 
večja, saj je kar 20 % vseh ob-
čanov vključenih vanjo. 

V zdravstveni postaji bodo 
letos obnovili še drugo polo-
vico stavbe, dvigalo pa bodo 
verjetno lahko uredili šele 
naslednje leto, je med drugim 
povedal direktor Marjan Go-
lob. Dotaknili so se tudi te-
žav, ki jih imajo na Vranskem 
s koncesionarko za otroško 
in mladinsko zobozdravstvo 
Majdo Gorenjak. Njena nek-
danja asistentka je v zvezi z 
njenim delovanjem zapisala 
hude obtožbe, ki so jih potr-
dili tudi nekateri starši otrok, 
je med drugim povedala rav-
nateljica šole Majda Pikl. 
Zato so se na šoli odločili, 
da sistematskega pregleda ne 
bodo opravili pri koncesio-
narki, pomoč pri izvedbi jim 
je obljubil Marjan Golob ozi-
roma žalski zdravstveni dom. 
Župan Franc Sušnik je pove-
dal, da so glede obtožb zoper 
zobozdravnico obvestili vse 
pristojne službe, tudi policijo, 
in da so začeli s postopkom za 
odvzem koncesije.

V nadaljevanju seje so brez 
razprave potrdili soglasje k 
spremembam in dopolnitvam 
statuta Zdravstvenega doma 
Žalec, brez pripomb so potr-
dili tudi predlog prejemnikov 
priznanj ob letošnjem občin-
skem prazniku, ki ga bodo 
praznovali maja. Grb obči-
ne bosta prejela Ivan Izlakar 
iz Jeronima za prispevek k 
razvoju planinstva in Janez 
Kropivšek iz Jeronima za iz-
jemen prispevek k razvoju 
čebelarstva, plaketo Župnijska 
Karitas Vransko ob 25-letni-
ci humanitarnega delovanja, 
kmetija Novak iz Zajasovnika 
za dolgoletno uspešno delova-
nje in odličnost na področju 
sirarstva in reje drobnice ter 
Folklorno društvo Vransko 
ob desetletnici delovanja, pri-
znanje pa Ivan Hrastovec ml. 
iz Prapreč za izjemne športne 
dosežke.

Svetnice in svetniki so se 
strinjali tudi s pobudo Čebe-
larske zveze Slovenije in bodo 

od zdaj naprej ob občinskem 
prazniku novorojenčkom po-
darili medonosne rastline. Na 
leto se rodi v občini od 25 do 
30 novorojenčkov. Odobrili so 
tudi 500 evrov za sofinancira-
nje nakupa prapora Čebelar-
skega društva Vransko, ki ga 
bodo razvili v okviru občin-
skega praznika.

Na začetku seje pa je žu-
pan Franc Sušnik z dnevne-
ga reda umaknil odločanje 
o vlogi AMZS Centra varne 
vožnje Vransko za mnenje ob-
čine glede izvedbe tekmovanj 
in treningov v cross count-
ryu ob centru. Župan je sicer 
pred tem sklical tudi sestanka 
vaških skupnosti Čeplje ter 
Brode in Selo, vendar je nato 
prisluhnil tistim krajanom, ki 
so se spraševali, zakaj je po-
trebno tako hiteti. Za širitev 
dejavnosti centra varne vožnje 
mora lokalna skupnost podati 
mnenje, soglasje pa daje Za-
vod za varstvo narave.
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Razprava tudi o zobozdravnici


